

Amazing CHINA 中国

8D6N

内蒙古 - 希拉穆仁草原 / 响沙湾 ~ 仙沙岛 / 成吉思汗陵 / 呼和浩特

INNER MONGOLIA - XILAMUREN GRASSLAND /

WHISTLING DUNE BAY ~ XIANSHA ISLAND / MAUSOLEUM OF GENGHIS KHAN / HOHHOT

Singapore ✈ Beijing Tour Code: JCBM-2

Golden Destinations



China 中国



Mausoleum Of Genghis Khan 成吉思汗陵



Dazhao Temple 大召寺



Kuan Xiang Zi Food Street 宽巷子美食街

行程次序，以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Whistling Dune Bay (Xiangshawan) - Experience Camel Ride 响沙湾 - 体验骑骆驼



Datong Ancient City  
大同古城



Fort Old Street  
塞上老街



Hanging Temple  
悬空寺

## 精简行程

第一天 新加坡 ✈️ 北京 (机上用餐)

第二天 北京 (350KM) 🚌 浑源 (60KM)  
大同 (早/午)

- ☑️ 悬空寺 (不含登临)
- ☑️ 大同古城

第三天 大同 (360KM) 🚌 响沙湾 (30KM) 🚌  
达拉特旗 (早/午/晚)

- ☑️ 仙沙岛 (骑骆驼、轨道自行车、全地形车)
- \*仙沙岛个别项目对年龄及身体条件有一定要求, 如不能参加单项无法退费

第四天 达拉特旗 (140KM) 🚌 成吉思汗陵 (290KM) 🚌 呼和浩特 (早/午/晚)

- ☑️ 成吉思汗陵 (含电瓶车)
- 特别安排: 圣灯祝颂祈福仪式
- ☑️ 康巴什新区

第五天 呼和浩特 (90KM) 🚌 希拉穆仁草原 (90KM) 🚌 呼和浩特 (早/午)

- ☑️ 呼格吉勒塔拉牧场 (含体验奶茶, 穿蒙古袍, 射箭体验)
- \*骑马或乘坐马车 & 品尝烤全羊 (费用自理)
- ☑️ 宽巷子美食街

第六天 呼和浩特 (260KM) 🚌 大同 (早/午/晚)

- ☑️ 大召寺
- ☑️ 塞上老街
- ☑️ 云冈石窟 (含电瓶车)

第七天 大同 (70KM) 🚌 应县 (320KM) 🚌 固安 (早/午/晚)

- ☑️ 华严寺
- ☑️ 应县木塔

第八天 北京 ✈️ 新加坡 (早/机上用餐)

## 观光景点:

### 希拉穆仁草原

- ◆ **呼格吉勒塔拉牧场** - 位于中国内蒙古自治区鄂尔多斯市, 坐落在辽阔的科尔沁草原上, 是一个融自然美景、蒙古族文化和现代牧业于一体的旅游胜地。这里气候宜人, 广袤的草场与蓝天白云相互辉映, 勾勒出一幅令人心旷神怡的草原画卷。在呼格吉勒塔拉牧场, 你可以体验到最原汁原味的蒙古族生活方式。骑马驰骋在无垠的草原上, 感受风从耳边呼啸而过的自由与快感; 品尝正宗的手把肉、奶茶和烤全羊, 享受浓郁的草原风情

### 鄂尔多斯

- ◆ **响沙湾** - 国家5A级旅游景区, 是集观光与休闲度假为一体的综合型的沙漠休闲景区。“我是一粒沙”- 这是每位响沙湾人迎接每一位远道客人的第一句口语。“一粒沙世界”- 这是每位响沙湾人与宾客融为一体的溶于大自然的自由自在的神仙般的永无止境的欢乐境界。
- ◆ **成吉思汗陵** - 是蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢, 位于内蒙古自治区鄂尔多斯市伊金霍洛旗草原上。由于蒙古族盛行“密葬”, 所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。

### 呼和浩特

- ◆ **大召寺** - 是中国内蒙古呼和浩特玉泉区南部的一座大藏传佛教寺院, 属于格鲁派(黄教)。辉煌的召庙建筑、珍贵的文物和艺术品, 以及神秘的恰木舞蹈和佛教音乐, 构成了大召独特的“召庙文化”。
- ◆ **塞上老街** - 位于呼和浩特市大南街大召寺附近, 是条具有明清建筑风格的古街。其始建于明万历年间的大召, 门前西侧有一条横街, 立了牌楼, 名为塞上老街。



✓ 7 早餐 / 6 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 手把肉风味
- ★ 鄂尔多斯风味
- ★ 涮羊肉风味
- ★ 削面风味
- ★ 张家口风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 大同王府至尊酒店或同级 x2 晚
- ✓ 达拉特旗锦园宾馆或同级 x1 晚
- ✓ 呼和浩特雷迪森酒店或同级 x2 晚
- ✓ 固安喜来登酒店或同级 x1 晚

推荐自费: A) 草原骑马: 3个景点【人民币380元/人】 | B) 蒙古宫廷盛宴烤全羊【人民币2880起/只】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Pagoda of Fogong Temple  
应县木塔



Yungang Grottoes  
云冈石窟



Xiansha Island  
仙沙岛

## SCHEDULE

**D1 SINGAPORE ✈ BEIJING (MOD)**

**D2 BEIJING (350KM) 🚌 HUNYUAN (60KM) DATONG (B/L)**

- ☑ Hanging Temple (Exclude Climbing)
- ☑ Datong Ancient City

**D3 DATONG (360KM) 🚌 WHISTLING DUNE BAY (30KM) 🚌 DALAD BANNE (B/L/D)**

- ☑ Xiansha Island (ATV, Track Bike, Camel Ride)
- Note: Xiansha Island Individual Entertainments Have Certain Requirements For Age And Physical Conditions, No Refund.

**D4 DALAD BANNER (140KM) 🚌 MAUSOLEUM OF GENGHIS KHAN (290KM) 🚌 HOHHOT (B/L/D)**

- ☑ Mausoleum of Genghis Khan (Include Buggy Car)
- Special Arrangement: Sacred Lamp Blessing Ceremony
- ☑ Kangbashi New District

**D5 HOHHOT (90KM) 🚌 XILAMUREN GRASSLAND (90KM) 🚌 HOHHOT (B/L)**

- ☑ Hujijiletala Farm (Include Milk Tea Tasting, Mongolian Robe Wearing, Archery Experience)
- \*HORSE RIDING & A ROASTED WHOLE LAMB BANQUET (OWN EXPENSES)
- ☑ Kuan Xiang Zi Food Street

**D6 HOHHOT (260KM) 🚌 DATONG (B/L/D)**

- ☑ Dazhao Temple
- ☑ Saishang Old Street
- ☑ Yungang Grottoes (Include Buggy Car)

**D7 DATONG (70KM) 🚌 YINGXIAN (320KM) 🚌 GU' AN (B/L/D)**

- ☑ Hua Giam Si
- ☑ Pagoda of Fogong Temple

**D8 BEIJING ✈ SINGAPORE (B/MOB)**

## TOURIST ATTRACTIONS:

### XILAMUREN GRASSLAND

- ◆ **Hugejiletala Farm** - Located in Ordos City, Inner Mongolia, nestled in the vast Khorchin Grasslands. It is a tourist destination that combines stunning natural scenery, Mongolian culture, and modern ranching. The climate here is pleasant, with expansive grasslands and blue skies meeting white clouds to create a picturesque and serene landscape. You can experience the most authentic Mongolian lifestyle. Ride horseback across the boundless plains, feeling the wind rush by with a sense of freedom and thrill. Savor traditional delicacies like "hand-held" meat, milk tea, and roasted whole lamb, and immerse yourself in the rich atmosphere of the grasslands.

### ORDOS

- ◆ **Whistling Dune Bay (Xiangshawan)** - National 5A Class Tourist Scenic Area, is a large comprehensive desert leisure scenic area integrating sightseeing and leisure vacation. "I am a grain of sand" - this is the first heart of every Xiangsha Bay people to greet every distant visitor. "A grain of sand world" - this is the endless joyous realm of every Xiangsha Bay people and guests, which is a free and free fairy in nature.
- ◆ **Mausoleum Of Genghis Khan** - the first generation of Genghis Khan in the Mongolian Empire. Mausoleum of Genghis Khan is a scared place and "the general God of all Mongolia.

### HOHHOT

- ◆ **Dazhao Temple** - It is a large Tibetan Buddhist temple in the south of Yuquan District, Hohhot, Inner Mongolia, China. It belongs to the Gelug Sect (Yellow Sect).
- ◆ **Fort Old Street** - It is an ancient street with the architectural style of Ming and Qing Dynasty. It is a street that the municipal government spent two years to renovate and reflect the highlights of a famous historical and cultural city. All the buildings fully reflect the characteristics of Ming and Qing Dynasty and are known as Old Hohhot's condensed shadow.



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Ordos Cuisine
- ★ Shabu-Shabu Mutton Cuisine
- ★ Flavored Meal with Mutton Torn by Hand
- ★ Zhangjiakou Cuisine
- ★ Shaved Noodle Cuisine



**HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)**

- ✓ Datong Great Palace Hotel or Similar Class x 2 Nights
- ✓ Dongda Jinyuan Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Hohhot Landison Hotel or Similar Class x 2 Nights
- ✓ Gu'An Sheraton Hotel or Similar Class x 1 Night

OPTIONAL TOUR: A) RIDING HORSES : Included 3 attractions [RMB 380/Per Pax]

B) MONGOLIAN ROYAL FEAST ROASTED WHOLE LAMB: [STARTING RMB 2880/Per Lamb]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 内蒙古 INNER MONGOLIA ·



|                                   |  |                                      |  |
|-----------------------------------|--|--------------------------------------|--|
| <b>货币</b><br>Currency<br>         | Chinese Yuan - CNY<br>Renminbi - RMB<br>中国元 - CNY<br>人民币 - RMB   | <b>信用卡</b><br>Credit Card<br>        | * 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度<br><br>* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used  |
| <b>货币兑换率</b><br>Exchange Rate<br> | 10 CNY = MYR 6.50<br>10 元 = 马币 6.50<br><small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>   | <b>拨号代码</b><br>Dial Code<br>         | China : +86<br><br>中国 : +86  |
| <b>电压</b><br>Voltage<br>          | Voltage - almost always 220 V<br>电压 - 220伏特  | <b>插座</b><br>Power Socket<br>        | 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin<br><br>类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin<br><br>类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape" |
| <b>时差</b><br>Time Different<br>   | China - No time different with Malaysia<br>中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差  | <b>行李托运</b><br>Luggage Allowance<br> | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.<br><br>每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过25公斤。                |
| <b>气候</b><br>Weather<br>          | <input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 10°C<br><input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 24°C<br><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C<br><input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C ~ -3°C<br><small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small> |                                      |  |
| <b>飞机型号</b><br>Aircraft Type<br>  | <p style="text-align: center;">A330</p>  |                                      |  |

|                          |                      |   |                      |
|--------------------------|----------------------|---|----------------------|
| Departure Date:<br>出发日期: | <input type="text"/> | Flight :<br>航班行程:                           | <input type="text"/> |
| Tour Fare:<br>团费:        | <input type="text"/> | Airport Tax & Fuel Surcharge:<br>机场税及燃油附加费: | <input type="text"/> |
| Tipping:<br>小费:          | <input type="text"/> | Agent Collection Fee:<br>旅行社代收费:            | <input type="text"/> |
| Visa:<br>签证:             | <input type="text"/> | Travel Insurance:<br>旅行保险:                  | <input type="text"/> |
|                          |                      | TOTAL :<br>总数:                              | <input type="text"/> |



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: